

To all whom it may concern

## Ninestar statement

By this letter, Ninestar Image Tech Limited declares the safety of its inks (MyInk<sup>TM</sup> trademark) in relation to printing devices of third-party manufacturers if the ink intended for these devices is used and the operation of printing devices is carried out under the conditions recommended by the manufacturers of these devices.

if inks were kept in recommended conditions, Ninestar pigment inks could be good for use during three years from the date of production; Ninestar dye-based inks could be good for use during five years from the date of production.

The recommended conditions for storage: a dark, cool place, at a temperature from -20 to +60°C. For operation: Better to use inks at indoor temperature after keeping them by 15 °C to 25 °C for about 48 hours.

2019-03-06

Ninestar Image Tech Limited

Address: Unit 18 9/f New commerce center

9 on lai street shatin nt, Hong Kong

Mrs. Linda Fan, Vice-President





Всем, кого это касается

## Ninestar заявление

Этим письмом Ninestar Image Tech Limited заявляет о безопасности своих чернил (торговая марка MyInk <sup>тм</sup>) по отношению к печатающим устройствам сторонних производителей, если чернила предназначены для использования с данными печатными устройствами, и эксплуатация печатающих устройств осуществляется согласно рекомендаций производителей печатных устройств.

Если чернила хранятся в рекомендуемых условиях, пигментные чернила Ninestar могут быть пригодны для использования в течение трех лет с даты производства; Чернила на основе красителей Ninestar пригодны для использования в течение пяти лет с даты производства.

Рекомендуемые условия хранения: темное, прохладное место, при температуре от -20 до + 60 ° С. Использовать чернила рекомендуется при комнатной температуре воздуха от 15 до 25 °С, предварительно выдержав чернила при комнатной температуре в течение 48 часов.

2019-03-06

Ninestar Image Tech Limited

Address: Unit 18 9/f New commerce center 9 on lai street shatin nt, Hong Kong

Г-жа Линда Фан (Вице президент)

